
 

 

Protokoll nr 7, styrelsemöte 2022-11-21 

Närvarande: 

Jan-Olof Olsson   Lars Martinsson  

Axel Björklund   Olof Gottfridsson  

Jakob Wahledow   Eva Nicklasson                   

Christine Björklund  John Clemson  

   

1. Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Föreslagen agenda godkändes. 

2. Föregående mötes protokoll 

Protokollet gicks igenom och godkändes. 

3. Ekonomisk rapport 

Kommentarerna i föregående mötes protokoll är fortfarande aktuella. 

4. Skrivelser 

 

- Villaägarnas medlemsavgift kommer att höjas från 14000 kr till 22000 kr, vilket är en 

kraftig höjning. Då vi haft väldigt god nytta av våra kontakter med Villaägarnas olika 

experter beslutade styrelsen att förlänga vårt medlemskap. 

 

- Frågan om att bjuda in kommunens energirådgivare gav bara två intressenter, vilket 

innebar att styrelsen inte går vidare med frågan. 

5. Momsfrågan 

Skatteverket har delgivit oss ett registerutdrag som visar att vi nu är skyldiga att redovisa moms 

(F-skatt). 

6. Energibesparingar/Julbelysning 

JO och Jakob besöker Vare jordgubbsodling och ser ut en gran som ska levereras till Brages i 

veckan. Belysningen på granen kommer att begränsas till tiden 16:00 – 01:00 samt 06:00 – 08:00, 

allt i elbesparingens tecken. Tidigare år har granen varit tänd 16:00 – 09:00. 

7. Kameraövervakning 

Det är inte förbjudet att sätta upp kameror vid våra P-platser men det finns en hel del 

bestämmelser runt frågan. JO försöker bena ut vad som gäller och återkommer efter det. 

8. Övrigt 

Christine fixar ett Brageblad för delgivning runt Lucia. Innehållande bl a Julhälsning, eventuella 

motioner till årsstämman, påminnelse om frysrisk i tvätthallarna, 

9. Nästa möte 

Måndag den 13 februari kl 18.00 
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Vid protokollet 

 

_________________________   

Lars Martinsson 

Justeras: 

 

_____________________________                                ____________________________ 

       Jan-Olof Olsson                   Christine Björklund 


